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GSPH-DZ30 小型自动膏药机
GSPH-DZ30 Small automatic plaster machine

概述：
GSPH-DZ30 小型自动膏药机由黑膏药自动滴注机和黑膏药成型机组成，该设备用于生产各类

黑膏药（铅丹膏药）、松香膏药、热熔胶膏药，可用于各类药贴托的生产。适用于个体、中医门
诊、医院等小批量生产。

Overview:
GSPH-DZ30 Small automatic plaster machine is composed of black plaster automatic

drip machine and black plaster forming machine. The machine is used to produce all kinds
of black plaster (lead paste), rosin plaster and hot melt adhesive plaster, and can be used
in the production of all kinds of plaster holders. It is suitable for small batch production of
individual, TCM clinic and hospital.
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| 技术参数
Technical parameter

设备名称 Product name
小型自动膏药机
Small automatic plaster machine

规格型号 Type GSPH-DZ30

外形尺寸 Size 700mm*748mm*1320mm

基质类型 Matrix type
黑膏药、热熔胶、松香膏药
Black plaster, hot melt adhesive, rosin plaster

基材类型 Substrate type
复合棉布、无纺布、PU防水膜、仿皮布
Composite cotton cloth, non-woven fabric, PU waterproof membrane,
imitation leather cloth

药贴形状 Patch shape 任意形状 Any shape

基材最大宽度
Maximum width of base material

240mm

滴注速度 Drip speed 5g/s

滴注精度 Drip precision ±0.2g

操作方式 Operation mode 自动、手动 Automatic, manual

控制系统 Control system PLC+触摸屏 PLC + touch screen

温度控制 Temperature control 智能 PID 控制 Intelligent PID

生产效率 Production efficiency 3500-5500 贴/天 Film/Sky

工作电压 Working voltage AC220V

额定功率 Rated power 2Kw

工作气压 Working pressure 0.6mpa

设备重量 Weight ≈60KG



[联系方式：17656259222]
[地址：河南新乡市红旗区新东大道299号]

[ 科技推动行业文明发展！]

| 设备特点
Equipment features

1、 设备尺寸小，占地面积小，价格实惠，投资小；

2、 生产电源为220V，可家用，安全方便

3、 高精度数字称重系统，药重可设定在0.5-280克一贴

4、 熬制锅不锈钢采用进口不锈钢，锅内压力实时监控，保证安全，锅底有搅拌装置保证膏 药熬制

均匀 ，容积30L

5、 采用电磁加热方式加热，替代了传统加热盘加热方式

6、 高清人机界面，参数明朗显示

7、 可更换各种形状模具（圆形、方形、异形模具等）

8、 一人操作日产量 3500-5500 贴

1. Small equipment size, small floor area, affordable price, small investment;
2. The production power supply is 220 V, which can be used at home, safe and convenient
3. High precision digital weighing system, the drug weight can be set at 0.5-280 g per patch
4. Imported stainless steel is used in the pot. The pressure in the pot is monitored in real time to ensure
safety. There is a stirring device at the bottom of the pot to ensure the paste is boiled evenly with a
volume of 30L
5. The electromagnetic heating method is adopted to replace the traditional heating plate heating method
6. High definition man-machine interface, clear display of parameters
7. It can replace all kinds of molds (round, square, special-shaped molds, etc.)
8. The daily output of one person operation is 3500-5500 stickers
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| 操作方法
Operation method

| 成品展示
Product display

操作简单 生产高效
Operation is simple & Efficient production


